
 

Tarnów, 23 czerwca 2021 
ZDiK.DD.0710.1.86.2021 

 

Pan Jakub Kwaśny 
Przewodniczący Rady Miejskiej  
w Tarnowie 

 
 
    

W odpowiedzi na interpelację (znak KRM.0003.391.2021) zgłoszoną w dniu 27 maja 2021 

roku na XLIX sesji Rady Miejskiej dotyczącą zbycia nieruchomości wraz z byłym Dworcem PKS 
informuję, jak poniżej: 

Poruszona w/w piśmie przez Pana Marka Ciesielczyka kwestia nieprawidłowości w akcie 
notarialnym sprzedaży gruntu, na którym znajduje się były Dworzec PKS wraz z częścią terenu 
zagospodarowanego jako chodnik i plac przed budynkiem, interpretowana przez Pana Radnego 
Marka Ciesielczyka jako droga publiczna, celem zweryfikowania skierowana została do 
przeanalizowania przez Zarząd Dróg i Komunikacji w Tarnowie. 

Po analizie danych archiwalnych i bieżących posiadanych przez Zarząd Dróg i Komunikacji 
w w/w temacie, wynika, że działka 29/5 obręb 251 jak również działka powstała z podziału ww.  
o nr 29/14 obręb 251 nigdy nie została zaliczona do pasa drogowego ul. Krakowskiej czy 
ul. Dworcowej.  

W świetle powyższego zarzut zbycia dawnego Dworca PKS wraz z częścią pasa drogowego 
uznać należy za bezzasadny i nie może być traktowany, jako podstawa wadliwości zawartego aktu 
notarialnego. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
OTRZYMUJĄ: 
1 x Adresat  
1 x a/a 
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